
Minnesanteckningar för  möte i Eken-gruppen den 5 september 2022 

 Närvarande PRO: Doris Hast, Bo Gardelius, Gösta Linder, Bo Sevborn  

SPF: Lars Karlsson, Alf Bergman, Ulla Björlesjö, Karin Lindahl  

Anmält förhinder: Lena Sjölinger  

1. Bosse öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 2. Dagordningen godkändes, efter ett tillägg om fönster under övriga frågor. 

 3. Minnesanteckningar från senaste mötet godkändes, och lades till handlingarna. 

 4. Ekonomisk rapport:   

 Ulla rapporterade att det just nu finns 2460 kr i kontantkassan. 

 Att Swish för fikat med de QR-koder hon tagit fram har börjat fungera.  

Det har inkommit 1600kr från Vuxenskolan. 

 Gunilla P har fått ersättning för sina bullar, och den höjning som hon bett om i och med dyrare 

råvoror är helt ok anser vi.  

5. Höstens program: Diskussioner pågår om artist till den 28/10. Blir eventuellt L Palm. 

Träffen den 16/9 kl. 14.00 med Seniorshoppen på Eken planerades. Inträde 30 kr. Lotterier kommer 

att finnas där man betalar inträdet. Bemanning av köket är klart. Lasse kollar efter 4 modeller inför 

visningen av kläderna. Annons till Ölandsbladet 13/9 godkändes. 

Pubafton den 23/9: Max antal personer 80 stycken. Anmälan skall ske personligen per telefon till 

Bosse från och med den 14/9 och  senast den 19/9. Gösta står för matlagning och inköp. Köket är 

bemannat med 4 personer som skrivit upp sig på listan. Ulla pratar med Gunilla P om kaka till kaffet. 

Vinlotterier kommer att finnas. Annika Lennartsson står för kvällens underhållning. 

6. Fördelning av ansvarsområden på Eken klart.  

Ny person är nyckelansvarig fför SPF, Ann-Katrin Strömblad Ekwall. 

 7. Utlåning av inventarier på Eken:  

 Beslut fattades att ingen utlåning av Ekens inventarier får ske. 

 8. Kommande möten bestämdes till 3 oktober, 7 november, och den 28 november, samtliga klockan 

18.00.  

9. Övriga frågor: 

 Det verkar ha försvunnit en del kaffe varför vi måste ha koll på detta framöver. Gösta har ansvaret 

att återkomma i frågan. 

Diskbänken i blå rummet kommer att höjas, ansvar för detta har Bosse. 

Ekenskylten vid Verkstadsgatan är borta sedan en tid. Lasse hör med kommunen hur vi får till en ny 

skylt. 

Doris önskar att vi använder ordet JulMarknad i stället för Julbasar. Vi ber att Lena ändrar detta. 



Bara de fönster som har hakar får öppnas. En översyn av fönstren och karmar behöver göras. Lasse 

frågar kommunen om de står för kostnaden. Jobbet utförs av SPF/PRO. 

Önskemål om förhöjd toasits har inkommit. Vi diskuterade detta och Bosse kollar med Johan Danell  

och återkommer med denna fråga till nästa möte. 

Det har förekommit att några fönster på Eken stått öppet när personer kommit dit på morgnarna. 

Måste påminna samtliga grupper som nyttjar Eken att kontrollera dörrar och fönster innan de lämnar 

lokalen för dagen. 

 10. Mötet avslutas av Bosse.  

 

Vid anteckningarna Karin Lindahl 

Färjestaden 20220905 

 


